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2009年12月16日，日内瓦
	文号：
电话：
传真：
	电信标准化局第83号通函
COM 3/RH
+41 22 730 5887
+41 22 730 5853
	-
致国际电联成员国主管部门

	电子
邮件：
	tsbsg3@itu.int
	抄送：

-ITU-T部门成员；

-ITU-T部门准成员；

-第3研究组正副主席；

-电信发展局主任；

-无线电通信局主任



	事由：
	第3研究组关于国际自动电话业务结算价分摊/结付价的问卷调查表

	行动：
	请在2010年3月31日之前寄回问卷调查表


先生/女士：
1
为跟踪和了解结算价随时间而发生变化的情况，我们从1992年以来已进行过十三项相关研究。第3研究组认为这些研究所产生的重要结果极其有益。
2
按照D.140建议书附件B第B.2段的规定，第3研究组要求电信标准化局（TSB）继续进行这项研究，并发出另一份旨在收集2010年1月1日这一参考日期相关信息的问卷调查表。
3
您若在今年或将来无法或不愿意做出回复，将在问卷调查表的封页做出说明，并将该页寄还。该表格的电子版见：
http://www.itu.int/ITU-T/studygroups/com03/edh/sg3-eform0.html。
4
D.140建议书确立了若干原则，其中特别要求“应根据附件B确立的指导原则在自愿基础上向电信标准化局主任提供汇集一起的有关国际自动电话业务的结算价信息，以协助国际电联电信标准化部门（ITU-T）研究结算价的变化情况”。
5
提交给电信标准化局的信息将得到保密。在处理所收到的答复时我们会确保最终的表述形式中不出现贵主管部门/经认可的运营机构（ROA）的名称和关系数量。电信标准化局将对答复进行分析，并将此作为第3研究组的文稿出版。
6
为便于贵方提交答复，电信标准化局特编制了本通函后附的附件，并以注释形式说明如何填写答复。所要求的信息应提及2009年1月1日和2010年1月1日的情况。
7
如贵方能在2010年3月31日之前填妥本函后附的附件并将结果寄达电信标准化局，我将不胜感激。
8
如要求就本问卷调查表了解更多情况或需要澄清某些问题，请最好通过下列电子邮件地址与我联系：tsbsg3@itu.int。
9
我想强调指出，该问卷调查表对于电信标准化局继续开展研究和对于完成D.140建议书的工作非常重要，因此我将依赖贵方的积极合作，确保贵方的答复尽可能完整并在上述时限内寄交于我。
10
再次强调的是，您若在今年或未来无法或不愿意做出回复，请在问卷调查表的封页上做出说明，并将该页寄还。

顺致敬意，

电信标准化局主任
马尔科姆·琼森
附件：1件
ANNEX
(to TSB Circular 83)

Please return this table completed to the following address

by 31 March 2010:
Telecommunication Standardization Bureau/ITU
Place des Nations
CH-1211 GENEVA 20
fax. : +41 22 730 5853
E-mail: tsbsg3@itu.int 

If you are unable or unwilling to provide the data requested in the remainder of the questionnaire, please fill in this first page anyway and return it to us.
If you are going to fill in the rest of the questionnaire, you do not need to fill in this page.
Name of your Administration/Organisation: 


Contact person:


Tel: ............................................................. Fax: 


Email: 



A.
Please indicate whether your administration intends to reply to this questionnaire in the future, even if it did not reply this time:


□
We do not intend to reply in the future


□
We may reply in the future

B.
Please indicate whether it is difficult or impossible for your administration to answer this questionnaire.  If you reply yes, please indicate the reason:


□
No, it is not difficult to answer.


□
Yes, it is difficult or impossible to answer.  The reason is: 



□
The data are not easily obtained.



□
It is our policy not to collect or provide the data.



□
Other, please specify:________________________
I
Direct relations

A
Total number of automatic telephone relations (for direct relations only)

Total number of automatic direct telephone relations as at 1 January 2009:
................

Total number of automatic direct telephone relations as at 1 January 2010:
................

Number of automatic direct telephone relations for which the accounting
rate share/settlement rate was reduced between 2009 and 2010:

................

B
Rates movement

B.1
Outgoing calls terminating on fixed networks

	Outgoing accounting rate share/settlement rate levels in SDRs
	Percentage of relations
for year 2009
	Percentage of relations
for year 2010

	greater than 0.500

0.400 – 0.499

0.350 – 0.399

0.300 - 0.349

0.250 - 0.299

0.200 - 0.249

0.150 - 0.199

0.100 - 0.149

0.050 - 0.099

less than 0.049

Total
	............ %

............. %

............ %

............ %

............ %

............ %

............ %

............ %

............ %

............ %

100 %
	............ %

............ %

............ %

............ %

............ %

............ %

............ %

............ %

............  %

............ %

100 %


Notes: 

1.
Only standard rates of calls terminating on fixed networks should be taken into account.  Where off peak rates or other special rates (volume discount) apply in a particular relation, these should be ignored for the purpose of this Questionnaire.

2.
For 2009, count the number of direct relations which have accounting rate shares/settlement rates less than 0.049 SDRs, then count the number of direct relations which have accounting rate shares/settlement rates between 0.050 and 0.099 SDRs etc.  Divide each number obtained by the total number of direct relations in 2009 and put the results in the above table.

3. Repeat the same exercise for year 2010.

B.2
Outgoing calls terminating on mobile networks

On all the relations in A, the total number of relations which outgoing accounting rate shares/settlement rates for mobile termination are higher than those for fixed termination is ______________ relations for 2009 and ______________relations for 2010.

The simple average of the differential between outgoing accounting rate share/settlement rate for mobile termination and that for fixed termination is  ______________SDR for 2009 and ________ SDR for 2010.

The highest differential between outgoing accounting rate share/settlement rate for mobile termination and that for fixed termination is  ______________SDR for 2009 and ________ SDR for 2010.

The lowest differential between outgoing accounting rate share/settlement rate for mobile termination and that for fixed termination is ______________SDR for 2009 and _________SDR for 2010.

Notes:

1. Answer questions in B.2 if your administration is paying higher accounting rate share/settlement rate or mobile surcharge for mobile terminated traffic.

2. Count the number of direct relations in A where outgoing accounting rate shares/settlement rates for mobile termination are higher than for fixed termination.

3. The differential between outgoing accounting rate share/settlement rate for mobile termination and that for fixed termination is equal to outgoing accounting rate share/settlement rate for mobile termination minus outgoing accounting rate share/settlement rate for fixed termination.
B.3
Estimated proportion of traffic using ITU-defined settlement systems*
_________________ % of total outgoing traffic using ITU-defined settlement systems.
II
Transit relations

Published transit share for outgoing traffic

Number of transit relations at 1 January 2009
_______________

Number of transit relations at 1 January 2010
_______________

Number of independent transit providers at 1 January 2009
__________________

Number of independent transit providers at 1 January 2010
__________________

Average outgoing transit share at 1 January 2009
__________________  SDR

Average outgoing transit share at 1 January 2010
__________________  SDR


III
Lowest accounting rate share/settlement rate

What is the lowest accounting rate share/settlement rate your administration is applying for the incoming traffic (except “sender keeps all”)?

Lowest accounting rate share/settlement rate:
_____________  SDR


IV
Hubbing
 relations

Hubbing share for outgoing traffic

Number of hubbing relations at 1 January 2009
_______________

Number of hubbing relations at 1 January 2010
_______________

Share at 1 January 2009 of outgoing traffic in hubbing mode,
as a percentage of total outgoing traffic



_______ % 

Share at 1 January 2010 of outgoing traffic in hubbing mode,
as a percentage of total outgoing traffic



_______ %

___________________
ATTENTION


The data requested are accounting rate shares/settlement rates and not accounting rates








* ITU-defined settlement systems:


Accounting rate system: The rate agreed between Administrations in a given relation that is used for the establishment of international accounts.


Settlement rate system: A rate agreed between involved administrations/ROAs for terminating incoming traffic.


Termination charge: A charge set by the destination administration/ROA for terminating incoming traffic regardless of origin.





� For the purposes of this questionnaire, the term hubbing is defined as follows:


Hub: a transit centre (or network operator) that offers to other operators a telecommunication traffic termination service to nominated destinations contained in the offer


The routing of telecommunication traffic in hubbing mode consists in the use of hub facilities to terminate telecommunication traffic to other destinations, with full payment due to the hub.
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